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Protokół Nr 83/23 
 

z posiedzenia Komisji Budżetowej  
 

w dniu 19 września 2023 r.  
 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w 

Otwocku przy ulicy Górnej 13, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji Budżetowej, 

radnego Roberta Kosińskiego w godzinach od 1615 do  1730 

 
W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, zgodnie z załączonymi listami 

obecności. 

Porządek posiedzenia: 
 
1.            Przedstawienie porządku posiedzenia. 
2.            Zgłaszanie wniosków do budżetu na  2024 rok. 
3.            Sprawy różne. 
4.            Zakończenie posiedzenia. 
 

 
Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Budżetowej, radny Robert Kosiński przywitał obecnych 
i przedstawił porządek dzisiejszych obrad.  
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 
 

Ad. 2 
 

Wnioski do projektu budżetu Powiatu na rok 2024. 
 

 
1) Radna Aneta Bartnicka zgłosiła poniższy wniosek ( w załączeniu) : 
1. Zaprojektowanie i budowa chodnika wzdłuż drogi powiatowej w Sufczynie. 
  Radna powiedziała, że na terenie Gminy Kołbiel potrzebny jest kompleksowy plan na 
budowę chodników wzdłuż dróg powiatowych, które są bardzo ruchliwe i niebezpieczne. 

 Przewodniczący Komisji odczytał treść pisma od Rady Sołeckiej Wsi Sufczyn ( w 

załączeniu do wniosku Radnej). 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek zgłoszony do projektu 

budżetu Powiatu na rok 2024.  

Głosowanie: za – „8” osób, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” – 1. 
 
2) Radny Janusz Goliński zgłosił poniższe wnioski: 
1. Współfinansowanie organizacji Jubileuszu 100-lecia Otwockiego Klubu Sportowego 

„Start”. 
2. Przebudowa jednego z  rond tymczasowych na rondo klasyczne. 

 



 

2 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wnioski zgłoszone do projektu 
budżetu Powiatu na rok 2024.  

Głosowanie: za – „8” osób, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” – 1. 
 
3) Radny Mirosław Pszonka zgłosił poniższe wnioski ( w załączeniu): 
1. Współfinansowanie  wykonania  projektu  technicznego  budowy  ronda  na  skrzyżowaniu  

dróg : wojewódzkiej  nr  801  z  powiatową - ulica  Wiślana  w  Karczewie.  W następnym  

roku  nastąpiłaby  budowa  ww.  ronda. Koszty projektu  ze  strony  powiatu  150  tys. zł. 
2. Budowa  zatoczki  autobusowej  przy  Zespole  Szkół  w  ulicy Ks. Kard. Wyszyńskiego po  

stronie  dawnego  Polmozbytu. Koszt  zadania  150 tys. zł. 
3. Podjęcie  decyzji  w  sprawie  projektowania  połączenia  ulicy  Narutowicza  z  drogą  

wojewódzką  nr  801. Koszt  zadania  300 tys. zł. Finasowanie  przez  samorządy : Powiat  

Otwocki, Gmina  Karczew, Gmina  Otwock. 
4. Ułożenie  nakładki  asfaltowej  w  Glinkach  w  kierunku  Kępy  Nadbrzeskiej, jest to  

kontynuacja  zadania  z  roku  bieżącego.  Koszt  zadania  200  tys.  zł. 
5. Ułożenie  nakładki  asfaltowej  na  drodze  od  Łukówca  do  Sobiekurska. Koszt  zadania  

300 tys.  zł. 
6. Przebudowa  skrzyżowania poprzez  wybudowanie  lewoskrętu  w  ulicy  Mickiewicza  w  

Karczewie /wjazd z  Karczewa  na  osiedle  Ługi  w  Karczewie. Koszt  zadania  300 tys.  

zł. 
 

Radny Dariusz Kołodziejczyk poprosił o wyłączenie wniosku nr 3 radnego Mirosława 

Pszonki, ponieważ powyższa inwestycja wymagałaby wycinki drzew . 
 Komisja przystąpiła do głosowania wniosków radnego Mirosława Pszonki. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wnioski zgłoszone do projektu 

budżetu Powiatu na rok 2024.  
Głosowanie: za – „4” osób, „przeciw” - 2, „wstrzymało się” – 3. 

 
4) Radny Dariusz Kołodziejczyk zgłosił poniższe wnioski ( w załączeniu): 
1. Budowa ronda lub wykonanie świateł na skrzyżowaniu ulic Kraszewskiego i Ryszarda 

Kuklińskiego wspólnie z Miastem Otwock, a także właścicielem Centrum Handlowego 

Vendo Park - 1 mln zł. 
2. Budowa ścieżki rowerowej i chodnika w ulicy Narutowicza od ulicy Stawowej do końca 

ulicy - 1,5 mln zł. 
3. Budowa ronda u zbiegu ulic Świderskiej i Kołłątaja - 3,5 mln zł. 
4. Wykonanie studni chłonnych/osadnikowych w przypadku odwodnień na terenie Otwocka, 

które składają się jedynie z wpustów ulicznych - 200 tys. zł. 
5. Przebudowa ulicy Reymonta od ulicy Tatrzańskiej do ulicy Samorządowej polegająca na 

wykonaniu nowej nawierzchni, a także ciągu pieszo-rowerowego jako uzupełnienie 

wnioskowanych środków – 4 mln zł. 
6. Wykonanie ciągu pieszo-rowerowego w ulicy Żeromskiego na odcinku, gdzie ma on 

zwężoną szerokość do Szkoły Podstawowej nr 8 – 1,5 mln zł. 
 

Radny Mirosław Pszonka w odniesieniu do wniosku nr 1 radnego Dariusza 
Kołodziejczyka, powiedział, że dwa lata temu wnioskował o projekt i budowę ronda na 
skrzyżowaniu ulic Kraszewskiego i Ryszarda Kuklińskiego. Kierowcom wyjeżdzającym z 
ulicy Kuklińskiego zabrania się skrętu w lewo, żeby dojechać do Karczewa muszą skręcić 
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w prawo i zawrócić na rondzie u zbiegu ulic Kraszewskiego, Batorego i Warsztatowej. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wnioski zgłoszone do projektu 

budżetu Powiatu na rok 2024.  
Głosowanie: za – „9” osób, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” – 0. 

 
5) Radny Krzysztof Olszewski zgłosił poniższe wnioski ( w załączeniu) : 
1. Wykonanie nakładki asfaltowej i pobocza na  drodze powiatowej nr  2746W Grabianka – 

Górki – Osieck (modernizacja drogi realizowana od 2018 r.). 
2. Wykonanie warstwy ścieralnej na jezdni, droga powiatowa nr 1315W Jaźwiny– 

Augustówka. 
3. Wykonanie ciągu pieszo-rowerowego wzdłuż drogi powiatowej nr  2753W na odcinku 

Sobienie-Jeziory (dokumentacja jest już projektowana). 
4. Wykonanie nowej nawierzchni na drodze powiatowej nr 1303W Śniadków – 

Siedzów, w miejscowości Piwonin (na wysokości szklarni firmy ,,Rozumki”). 
5. Modernizacja drogi powiatowej 2735W Warszówka – Warszawice, w miejscowości 

Warszawice (odcinek ok. 150 m od drogi wojewódzkiej 805 w kierunku Warszówka). 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wnioski zgłoszone do projektu 

budżetu Powiatu na rok 2024.  
Głosowanie: za – „9” osób, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” – 0. 

 
6) Radny Grzegorz Michalczyk zgłosił poniższe wnioski: 
1. Budowa chodnika w miejscowości Wola Sufczyńska wzdłuż drogi powiatowej. 
2. Projekt i budowa chodnika w miejscowości Sufczyn, Kąty, Chrząszczówka, Teresin oraz 

Rudzienko w kierunku do Teresina. 
3. Wykonanie warstwy ścieralnej na drogach powiatowych w Gminie Kołbiel – Gadka, 

Sufczyn, Radachówka. 
4. Wykonanie nakładki asfaltowej na ul. Rynek w Kołbieli. 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wnioski zgłoszone do projektu 
budżetu Powiatu na rok 2024.  

Głosowanie: za – „9” osób, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” – 0. 
 

7)  
-Przewodniczący Komisji przedstawił wnioski Radnej Grażyny Kilbach ( w załączeniu): 

1. Wykonanie projektu drogi (ZRID), od wiaduktu przez autostradę A2 w Michałówku, do 

istniejącej nakładki asfaltowej na ul. Góry Warszawskie w Duchnowie – 200 tys. zł. 
2. Zakończenie budowy drogi  powiatowej do granic Gminy Glinianka – Poręby - 500 tys. 

zł. oraz wykonanie projekt ciągu pieszo-rowerowego na odcinku od ul. Napoleońskiej w 

Gliniance do końca ul. Polnej – 200 tys. zł. 
3. Wykonanie projektu przebudowy drogi Duchnów-Kąck – 250 tys. zł. 
4. Wykonanie chodnika na pozostałym odcinku drogi w miejscowości Bolesławów – kwota 

500 tys. zł. 
5. Wykonanie nowej nakładki asfaltowej na ul. Asfaltowej w Zakręcie – 200 tys. zł 
 

-Radna Jolanta Koczorowska zgłosiła poniższe wnioski: 
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1. Dotacje dla spółek wodnych– 200 tys. zł. 
Radna zwróciła uwagę na poważne problemy spółek wodnych, które nie otrzymały w 

roku obecnym dotacji z budżetu Powiatu, ze względu na trudną sytuację. 
2. Dokończenie budowy chodnika  Jatne – Dyzin  
3. Wykonanie projektu drogi Boryszew - Duchnów – 200 tys. zł. 
4. Zakończenie budowy drogi Glinianka – Poręby – 500 tys. zł. oraz wykonanie projekt ciągu 

pieszo-rowerowego na odcinku od ul. Napoleońskiej w Gliniance do końca ul. Polnej – 200 
tys. zł. 

Radna powiedziała, że bardzo ważnym dla rozwoju terenu gminy jest budowa drogi 

Glinianka- Poręby, gdyż coraz więcej osób osiedla się w okolicy. Planowane jest 
uruchomienie komunikacji publicznej do stacji kolejowej w Dębem Wielkim.  

5. Wykonanie projektu przebudowy drogi Duchnów-Kąck – 250 tys. zł. 
Radna powiedziała, że na wskazanym odcinku jest bardzo duży ruch, po drodze stale 

poruszają się samochody ciężarowe, ponieważ w okolicy znajduje sią duża firma 

logistyczna. Mieszkańcy nie mogą bezpiecznie dotrzeć do przystanku autobusowego, dzieci 
wbiegają na drogę. 

6. Dokończenie wykonanie chodnika na pozostałym odcinku drogi w miejscowości 

Bolesławów – kwota 500 tys. zł. 
7. Wykonanie nowej nakładki asfaltowej na ul. Asfaltowej w Zakręcie – 200 tys. zł 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie blokiem wszystkie wnioski zgłoszone 

do projektu budżetu Powiatu na rok 2024.  
Głosowanie: „za” – 9 osób, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

 
8) Radna Bogumiła Więckowska zgłosiła poniższe wnioski: 
1. Wykonanie remontu budynku po ZOL-u w Józefowie celem przeznaczenia na Dom 

Dziecka. 
Radna powiedziała, że w całej Polsce jest ogromny problem, ponieważ przybywa dzieci, 

które wymagają pieczy zastępczych. Mieszkańcy  Powiatu Otwockiego umieszczani są w 

placówkach w Radomiu, Gdańsku. 
2. Wykonanie nakładek asfaltowych w Józefowie w miejscach najbardziej 

wyeksploatowanych oraz poprawa odwodnienia przy ul. Piłsudskiego z Józefowie w 

okolicach stacji benzynowej.  
Radna powiedziała, że połowa powiatu jadąc do Warszawy przejeżdża przez Józefów, 

więc drogi są bardzo zniszczone, szczególnie na ul. 3-Maja.  
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wnioski zgłoszone do projektu 

budżetu Powiatu na rok 2024.  
Głosowanie: za – „9” osób, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” – 0. 

 
9) Radny Grzegorz Michalczyk zgłosił poniższy wniosek: 
1. Wykonanie mostu w miejscowości Sępochów. 

Radny powiedział, że z Polskiego Ładu miały być wykonane dwa mosty w 

miejscowości Sępochów. Biorąc pod uwagę wyniki przetargów, środków finansowych 

wystarczyło na projekty dwóch mostów, natomiast wykonanie tylko jednego mostu. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek zgłoszony do projektu 

budżetu Powiatu na rok 2024.  
Głosowanie: za – „9” osób, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” – 0. 
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10) Przewodniczący Komisji przedstawił wnioski Radnej Grażyny Olszewskiej ( w załączeniu):  
1. Dokończenie parkingu na ulicy Świderskiej /niedokończone prace w 2022 roku / - ok. 60 

tys. zł. 
2. Nakładka asfaltowa pomiędzy rondem przy Urzędzie Miasta w Karczewie a rondem na ul. 

Żaboklickiego - ok. 200 tys. zł. / uzgodnienia z gminą Karczew w związku z planowaną 

rewitalizacją Rynku Zygmunta Starego. 
3. Nakładka asfaltowa w Glinkach w kierunku Kępy Nadbrzeskiej Gmina Karczew 

/kontynuacja/ - ok.250 tys. zł 
4. Nakładka asfaltowa od Łukówca do Sobiekurska Gmina Karczew - ok. 350 tys. zł. 
5. Chodnik w Całowaniu Gmina Karczew dla, którego została wykonana dokumentacja 

projektowa - 600 tys. zł. 
6. Wykonanie lewoskrętu na ulicy Mickiewicza przy wjeździe na osiedle Ługi. 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wnioski zgłoszone do projektu 

budżetu Powiatu na rok 2024.  
Głosowanie: za – „9” osób, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” – 0. 

 
11) Radny Robert Kosiński – Przewodniczący Komisji Budżetowej zgłosił poniższe wnioski; 
1. Remont ulicy Kołłątaja na odcinku od ulicy Majowej do ulicy Rzemieślniczej 

(finansowanie w formie zgłoszenia do kolejnej edycji Polskiego Ładu). 
2. Remont ulicy Reymonta na wysokości od Wioski Szwajcarskiej do ulicy Narutowicza. 
3. Kontynuacja ścieżki rowerowej w ulicy Narutowicza 1 mln zł. 
4. Kontynuacja ścieżki rowerowej w ulicy Żeromskiego 1 mln zł. 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wnioski zgłoszone do projektu 

budżetu Powiatu na rok 2024.  
 

Głosowanie: za – „9” osób, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” – 0. 
 
 
Ad. 3 
 

Na pytanie radnej Jolanty Koczorowskiej odnośnie sytuacji związanej ze  skrzyżowaniem 

Batorego/ Matejki/ Karczewska, Przewodniczący odpowiedział, że jest podpisana umowa na 

dwuletnią inwestycję. W roku bieżącym zostaną rozpoczęte prace związane z przeniesieniem 

ciągów podziemnych,  natomiast skrzyżowanie będzie w  komunikacji.   
 Radny Dariusz Kołodziejczyk zawnioskował o poszerzenie pasa drogowego na 

skrzyżowaniu ul. Kraszewskiego z ul. Kuklińskiego i wykonanie w ramach rozwiązania 

tymczasowego nakładki asfaltowej, aby  kierowcy skręcający w lewo do centrum handlowego 

Vendo Park Otwock nie zakłócali płynności ruchu drogowego na tym odcinku drogi. 
Jednocześnie wniósł, by wystąpić do właściciela Vendo Park o współfinansowanie tego 

zadania. 

Wniosek: 
Komisja Budżetowa wnioskuje do Starosty  o poszerzenie pasa drogowego  

i wykonanie nakładki asfaltowej na ul. Kraszewskiego (na wysokości skrzyżowania z ul. 

Kuklińskiego w Otwocku) przy współfinansowaniu Vendo Park. 
 

Głosowanie: „za” – 9 osób, „przeciw” – 0, „wstrzymała się” – 0 . 
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Radny Mirosław Pszonka poprosił Przewodniczącego o interwencję w sprawie 

uzupełnienia danych w harmonogramie zadań inwestycyjnych przedstawionym przez Zarząd 

Dróg Powiatowych o konkretne daty zakończenia inwestycji. 
Przewodniczący powiedział, że interweniuje w powyższej sprawie. 
 
 

Ad. 4 
 Na tym posiedzenie zakończono.  
 

 
 

Przewodniczył: 
 

Robert Kosiński 

 
Sporządziła: 
 
Monika Chudzik 
 


